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Hej Sandra och Funktionsrätt Stockholm!    
 
Tack för ert brev.  
 

Vi delar helt er problembeskrivning. Det är frustrerande att Stockholms stad inte har IT-system som 
på ett enkelt sätt möjliggör uttag av statistik. Detta påverkar all socialtjänst och försvårar 
omställningen till ett mer evidensbaserat och individbaserat arbete, där vi använder oss av insatser 
och metoder som vi vet gör positiv skillnad för den enskilde medborgaren. Nu pågår ett arbete med 
att modernisera de befintliga sociala systemen, men det är många olika behov som måste tas om 
hand inom ramen för moderniseringsprojektet, vilket gör att behovet av bättre statistik i dagsläget 
inte kan prioriteras. Vi behöver framför allt se till att handläggarna får system som underlättar 
arbetet, för att därmed också kunna ge invånarna mer av sin tid och engagemang. 
 

Precis som ni skriver i ert brev så är det ett omfattande manuellt arbete som i dagsläget skulle krävas 
för att få ut den statistik som ni begär, och socialförvaltningen bedömer att detta kräver ett uppdrag 
från politiken. Det är i så fall en fråga som behöver tas upp i den budget som läggs i höst. Jag kan som 
ni förstår inte lova någonting om vilka uppdrag som kommer att återfinnas i nästa budget – i 
synnerhet inte ett valår, när vi inte ens vet vilka partier som bildar nästa majoritet. Jag kan bara 
försäkra er om att vi har noterat behovet av det uppdrag som ni föreslår i ert brev och att jag, om jag 
har möjlighet, kommer att verka för att det också ska bli verklighet i höst. 
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